
 

NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING 

d.d. 13 mei 2023 

 

 

Agenda:   

1. Opening en vaststellen agenda  

2. Notulen ALV 2022 (april en november)  

3. Jaarverslag 2022  

4. Jaarrekening 2022  
5. Jaarplan 2023 

6. Begroting 2023  

7. Professionalisering:  

• voorstellen directeur  
• voorstellen coördinatoren Communicatie en Vrijwilligers   

• speerpunten Servicebureau voor 2023  

8. Ontwikkelen binnen het bestuur  

9. Beantwoorden vragen van leden  

10. Afsluiting 
 

 

1. Opening en vaststellen agenda 

Hylke Warners, secretaris, opent de Algemene Ledenvergadering en heet iedereen van 

harte welkom. Hij laat weten dat het stemmen alleen schriftelijk plaatsvindt, zodat ook 

alle mensen thuis kunnen stemmen. 

 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

2. Notulen ALV’s 2022 

9 april 2022 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

Stemming over het verslag ALV 9 april 2022: 219 stemmen voor, 15 stemmen 

blanco en 1 stem tegen. 

 

21 november 2022 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

Stemming over het verslag ALV 21 november 2022: 220 stemmen voor, 15 

stemmen blanco en nul stemmen tegen. 

 

3. Jaarverslag 2022 

2022 was weer een bijzonder jaar. Dit jaar stond in het teken van de ontwikkelingsfase 

van een vereniging bestaande volledig uit vrijwilligers naar een vereniging die deels 

bestaat uit professionele krachten.  

Het was ook weer een jaar waarin na de Corona-pandemie de fysieke bijeenkomsten en 

beurzen weer waren toegestaan. Het Philips-dossier heeft veel aandacht gevraagd. Dit 

wordt tijdens het middagprogramma uitgebreid toegelicht. De meeste apparaten zijn nu 

gelukkig vervangen. 

 

Stemming over het Jaarverslag 2022: 218 stemmen voor, 16 stemmen blanco 

en 1 stem tegen. 
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4. Jaarrekening 2022 

Arthur Fischer, ad interim Penningmeester, geeft een toelichting op de jaarrekening 

2022. Dit jaar is met een positief resultaat van € 92.804 afgesloten. In de begroting was 

rekening gehouden met een negatief resultaat. Door Corona hebben er echter minder 

fysieke bijeenkomsten plaatsgevonden, waardoor de kosten lager zijn uitgevallen. 

 

De jaarrekening 2022 is opgesteld door NPS en de Kascontrolecommissie geeft een 

toelichting op deze jaarrekening. 

 

Arthur Fischer neemt de baten, de lasten en de bestemmingsreserves door. De 

advertenties hebben in 2022 minder opgeleverd dan vooraf was begroot. 

Daarnaast is bij het ApneuMagazine ook andere prijsverhogingen plaatsgevonden. 

Hierdoor waren de kosten van het ApneuMagazine hoger dan begroot.  

Bij de reserves geeft Arthur aan dat het geld, dat in 2022 aan de bestemmingsreserve is 

toegevoegd, in 2023 zal worden uitgegeven. Dit ook om te voorkomen dat er 

vennootschapsbelasting zal moeten worden betaald als deze reserve te groot wordt. 

 

De heer Van Hoorn vraagt wat het Kantar-rapport is. Arthur antwoordt dat dit het rapport 

het jaarlijkse onderzoek van de vereniging betreft. Dit wordt afwisselend onder de leden 

en onder de slaapklinieken uitgevoerd. De resultaten worden normaal gesproken tijdens 

een symposium in het najaar gepresenteerd. Dit jaar zal er echter geen symposium 

plaatsvinden in verband met het beperkte aantal bestuursleden. 

 

De heer De Klein vraagt wat wordt bedoeld met een debiteurenprobleem. Arthur Fischer 

antwoordt dat dit de advertentiekosten betreft. Dit probleem is op een paar duizend euro 

na nu opgelost. Er is wel toegezegd dat deze resterende bedragen zullen worden betaald. 

 

Verslag Kascontrolecommissie en besluit decharge bestuur 

De heer Kovács geeft online een toelichting op de werkzaamheden van de 

Kascontrolecommissie. De Kascontrole heeft plaatsgevonden bij NPS in Leersum door Jan 

Kovács en Rob Waardenburg. De leden van de Kascontrolecommissie hebben voldoende 

ervaring. Alle stukken met betrekking tot het vermogen en het resultaat komen overeen 

met de bevindingen.  

De Kascontrolecommissie heeft geadviseerd om de post Debiteuren goed in de gaten te 

houden. Dit betreft met name de betaling van de advertenties. Dit is uiteindelijk goed 

gekomen, maar de Kascontrolecommissie adviseert om dit in de toekomst beter te 

monitoren. Hierbij is ook gekeken naar de facturering van deze advertenties. Hiervoor 

wordt geadviseerd om dit via het systeem te laten plaatsvinden door NPS.  

Ook is voorgesteld om geen handmatige betalingen meer te laten plaatsvinden.  

Daarnaast zijn de reserves te groot geworden. Het is de bedoeling dat deze reserves 

worden gebruikt.  

De kascontrole is uiterst professioneel verlopen. Alle stukken waren beschikbaar. 

Hiervoor maakt de Kascontrolecommissie het administratiekantoor NPS een compliment. 

De Kascontrolecommissie stelt voor om het bestuur decharge te verlenen over het 

gevoerde (financiële) beleid.  

Arthur Fischer merkt op dat de definitieve decharge pas kan worden verleend na het 

sluiten van de online-stemming. Hij voegt toe dat de facturen van de advertenties 

voortaan meelopen in het reguliere factuurproces via het systeem. 

 

Stemming over de Jaarrekening 2022: 217 stemmen voor, 17 stemmen blanco 

en 1 stem tegen. 

 

Stemming over décharge bestuur voor het gevoerde financiële beleid: 219 

stemmen voor, 15 stemmen blanco en 1 stem tegen. 
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5. Jaarplan 2023 

Het Jaarplan is online beschikbaar. In het Jaarplan worden de lopende activiteiten 

beschreven. 2023 betreft een bijzonder jaar. Dit jaar staat in het teken van de 

professionalisering en het opstarten van het Service Bureau. Ook wordt een nieuw 

meerjarenbeleidsplan opgesteld. Hierin wordt gekeken naar de vraag: Waar moet de 

ApneuVereniging over vijf jaar staan? Hiervoor wordt ruim de tijd genomen en deze 

koers wordt aan de leden voorgelegd. Dit zal worden behandeld in de ALV in het najaar 

van 2023. 

 

De heer Speksnater merkt op dat er slechte communicatie heeft plaatsgevonden over 

deze ALV. Hij heeft twee uitnodigingen ontvangen. Het was erg verwarrend. Hylke 

Warners bevestigt dat er fouten zijn gemaakt bij het uitnodigen van de leden. Dat is 

inderdaad niet goed gegaan en hij hoopt dat dit in de toekomst beter zal gaan.  

 

Stemming over het Jaarplan 2023: 213 stemmen voor, 18 stemmen blanco en 4 

stemmen tegen. 

 

6. Begroting 2023 

Er wordt opgemerkt dat de reserves hoog zijn. Hieruit volgt de vraag waarom de 

contributie is verhoogd naar € 32,50. Arthur Fischer antwoordt dat de contributie al lange 

tijd niet is verhoogd. Voor mensen die niet gebruik maken van automatische incasso 

bedraagt de contributie € 32,50 en voor mensen die wel gebruik maken van 

automatische incasso bedraagt deze € 30,00. 

 

De Begroting 2023 wordt verder toegelicht door Arthur Fischer. 

De kosten van het Service Bureau komen de eerste twee jaar ten laste van de reserves. 

Deze kosten worden geschat op ongeveer € 130.000. Het negatieve resultaat komt uit op 

€ 139.000. Dit komt grotendeels door de kosten van het Service Bureau. Voor de jaren 

na 2023 wordt gekeken hoe deze kosten van het Service Bureau sluitend kunnen worden 

gemaakt. Er is geen meerjarenbegroting. Het is de bedoeling om deze op te gaan stellen, 

maar deze moet parallel lopen aan het meerjarenbeleidsplan.  

Arthur neemt kort de overige baten en lasten 2023 door.  

 

De heer Van Iesterum vraagt waarom er zo’n groot bedrag voor de lotgenotencontacten 

is begroot. Arthur Fischer antwoordt dat dit de regiobijeenkomsten betreft en hierbij 

rekening is gehouden met bijvoorbeeld de kosten zaalhuur voor deze bijeenkomsten.  

 

De heer Houtepen zou graag een specificatie van de kosten van het Service Bureau 

krijgen. Arthur antwoordt dat dit de kosten van de directeur en de coördinatoren 

bedragen, respectievelijk acht uur en twee maal zes uur per week. De huur van een 

kantoorruimte en overige kosten voor bijvoorbeeld apparatuur. 

De heer Van Hoorn merkt op dat het Service Bureau niet oneindig vanuit de reserves kan 

worden gefinancierd. Arthur Fischer antwoordt dat het Service Bureau op termijn 

kostenverlagend moet zijn, dat deze kostenneutraal zal gaan functioneren en dat er over 

ongeveer twee jaar een sluitende begroting zal zijn. De mensen van het Service Bureau 

zijn ZZP’ers, dus deze mensen zijn niet in dienst van de vereniging.  

 

De heer Houtepen vraagt naar aanleiding van de globale specificatie van de kosten van 

het Service Bureau om een nadere uitsplitsing van deze kosten. Arthur Fischer zegt toe 

dat deze na afloop van de vergadering wordt aangeleverd. 
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De heer Bakker constateert dat de kosten van ApneuMagazine omhoog zijn gegaan. Het 

ApneuMagazine is digitaal en in gedrukte vorm beschikbaar. Kan hier een keuze in 

worden gemaakt? Arthur Fischer antwoordt dat samen met de coördinator Communicatie 

naar deze mogelijkheid wordt gekeken. 

 

Arthur bedankt Ellie de Veer-Akkermans voor de werkzaamheden die zij als voormalig 

penningmeester heeft gedaan voor de vereniging. 

 

Stemming over de Begroting 2023: 213 stemmen voor, 13 stemmen blanco en 9 

stemmen tegen. 

 

7. Professionalisering 

Voorstellen Laetitia Dekker, directeur 

Sinds 1 februari 2023 is Laetitia Dekker directeur van de ApneuVereniging. Zelf heeft zij 

ook apneu. Dit is in 2019 bij haar gediagnosticeerd. De vereniging maakte bij haar al een 

zeer professionele indruk. Zij is van huis uit fysiotherapeut en heeft een master in 

Strategisch management. Naar aanleiding van de oproep heeft zij zich aangemeld voor 

een bestuursfunctie. Laetitia had het rapport van mevrouw Mohr gelezen, waarin werd 

aangegeven dat de ApneuVereniging de enige vereniging van zo’n grote omvang was 

waar geen sprake was van professioneel bureau. Het is belangrijk om te zorgen voor 

continuïteit. Tijdens het gesprek is haar gevraagd om te solliciteren op de functie van 

directeur van de ApneuVereniging. Zij geeft aan dat zij na haar pensionering ook nog op 

vrijwillige basis een bestuursfunctie zou kunnen bekleden.  

 

Het betreft een grote groep hardwerkende, bevlogen vrijwilligers, die soms goed en soms 

iets minder goed samenwerken en die ondersteuning nodig hebben. Ook goede 

communicatie is hierbij belangrijk. Daarom is er ook een coördinator Communicatie 

aangetrokken. De belangenbehartiging en informatievoorziening zijn de kerntaken van de 

vereniging. De vrijwilligers maken het mogelijk dat de vereniging haar taken kan 

uitvoeren. Er zal geprobeerd worden om meer jongeren aan te trekken. Er is ook een 

coördinator Vrijwilligerswerk aangetrokken. Zij zal inventariseren waar de wensen liggen. 

Door het doorvoeren van wijzigingen kunnen er kosten worden bespaard. De vereniging 

bevindt zich in een transitiefase waarin er zaken gaan veranderen. De coördinatoren 

Communicatie en Vrijwilligerswerk zijn goed in staat om de verbinding met de 

vrijwilligers te leggen. Laetitia Dekker heeft er alle vertrouwen in dat er een mooie 

toekomst voor de vereniging wordt opgebouwd en zij staat samen met de coördinatoren 

Communicatie en Vrijwilligerswerk ter beschikking van de leden en de vrijwilligers. 

 

Bij het contract dat is gesloten met Laetitia Dekker is een lijst van werkzaamheden 

gevoegd, die zij tijdens haar werkzaamheden zal oppakken. Hierin zijn de volgende taken 

opgenomen: fondsenwerving, externe belangenbehartiging, verbeteren 

organisatiestructuur, aansturen Service Bureau, ontlasten bestuur, etc. 

Al deze taken moeten ertoe leiden dat het efficiënter en duurzamer voor alle betrokkenen 

wordt. Het is de bedoeling dat het Service Bureau op termijn zichzelf zal terugverdienen. 

 

Karin Slotman – Coördinator Communicatie 

Karin stelt zich kort voor via een videofilmpje. Zij is geboren en getogen in Haaksbergen, 

Twente. Zij heeft de opleiding HBO-V gevolgd en aansluitend gewerkt als 

verpleegkundige. In Maastricht heeft ze gezondheidswetenschappen en 

gezondheidsvoorlichting gestudeerd. Communicatie loopt als rode draad door haar 

professionele leven. Zij heeft diverse communicatiefuncties gehad bij diverse 

zorginstellingen, met name gericht op de patiënten-communicatie. Zij is aansluitend voor 

zichzelf begonnen als Communicatieadviseur. Daarnaast heeft zij altijd vrijwilligerswerk 

gedaan met name in de cultuursector. Zij staat positief, actief en beschouwend in het 
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leven. Haar hobby’s zijn lezen, koken en reizen. Zij is enthousiast over haar functie 

binnen de ApneuVereniging. Zij is onder de indruk van wat er allemaal binnen de 

vereniging al gebeurt. Zij zou graag een bijdrage leveren aan wat er gezamenlijk 

opgepakt kan worden en dan met name samen met de vrijwilligers de leden betrekken 

bij de activiteiten. Het is belangrijk om veel aandacht te besteden aan apneu en dat 

apneu meer bekendheid zou moeten krijgen. 

 

Rianne Kamphuisen – Coördinator Vrijwilligers 

Ook Rianne stelt zich kort voor door middel van een videofilmpje. Zij is geboren en 

getogen in Gouda. Zij heeft een zeer diverse werkachtergrond. Zij heeft onder andere in 

de reiswereld gewerkt. Aansluitend heeft zij gewerkt zal als Office Manager van een 

makelaar in Gouda. De laatste jaren heeft zij gewerkt voor de CFO van het 

accountantskantoor PwC. Het afgelopen jaar is Rianne voor zichzelf begonnen, waarbij de 

focus vooral lag op het geven van teamtrainingen om mensen beter te laten 

communiceren en een team effectiever te laten werken. Dit heeft zijn oorsprong in het 

vrijwilligerswerk dat Rianne al lange tijd doet. Zij heeft veel bestuurlijke ervaring 

opgedaan en erg veel samengewerkt met vrijwilligers. Het doen van vrijwilligerswerk is 

voor veel mensen heel belangrijk. Zij is dan ook heel blij dat zij zich voor de 

ApneuVereniging mag gaan inzetten als coördinator Vrijwilligers. Er zijn al heel veel 

goede zaken aanwezig binnen de vereniging. Dit wil zij graag verder uitbouwen. Er moet 

nog meer aandacht komen voor apneu en de vrijwilligers spelen hierin een belangrijke 

rol.  

 

De heer Houtsma vraagt of de vrijwilligers totale trainingen krijgen. De directeur 

antwoordt het nog te vroeg is om hierop een antwoord te geven. Er wordt op dit moment 

met name geïnventariseerd waaraan behoefte is onder de vrijwilligers. Door PGOsupport, 

de ondersteunende organisatie voor patiëntenverenigingen, worden veel trainingen 

specifiek voor vrijwilligers aangeboden. Rianne kan in de selectie hiervan zeker een rol 

spelen. 

 

8. Ontwikkelingen binnen het bestuur 

Huidige stand van zaken bestuursleden 

Vorig jaar zaten er drie bestuursleden achter de bestuurstafel. Arthur Fischer en Peter 

Brandenburg zijn er destijds bijgekomen. Peter Brandenburg is helaas een maand na zijn 

aantreden onverwacht overleden. Cees Vos heeft in de loop van het jaar aangegeven dat 

hij wilde terugtreden in verband met gezondheidsredenen. Ellie de Veer heeft begin 2023 

aangegeven dat ook zij haar taak als penningmeester om gezondheidsredenen moest 

neerleggen. Vandaag wordt formeel afscheid genomen van Cees en Ellie. Dit betekent 

dat het bestuur op dit moment officieel uit twee personen bestaat. Deze twee 

bestuursleden werken enorm hard om toch de taken van het bestuur zo goed mogelijk 

uit te voeren.  

Er zijn gelukkig wel nieuwe kandidaten gevonden voor de bestuursfuncties. Deze 

kandidaten zullen tijdens de ALV in het najaar formeel worden voorgesteld. 

 

Afscheid Cees Vos en Ellie de Veer 

Cees Vos is op dit moment met vakantie. Helaas is de ALV verschoven anders was Cees 

aanwezig geweest. 

Ellie de Veer heeft laten weten ook niet aanwezig te kunnen zijn. Zij wordt bedankt voor 

haar grote inzet en zij blijft wel als vrijwilliger aan de ApneuVereniging verbonden.  

Er zal op gepaste wijze van Cees en Ellie afscheid worden genomen.  

 

Laetitia Dekker leest een brief van Cees Vos voor als afscheidswoord.  
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Kandidaat-bestuursleden 

De drie kandidaat-bestuursleden waren niet de enige personen die zich hadden 

aangemeld naar aanleiding van de oproep voor nieuwe bestuursleden. Voor de andere 

personen wordt gekeken of zij andere taken kunnen uitvoeren voor de ApneuVereniging. 

 

Voorstellen kandidaat-bestuursleden 

Jaap Westbroek, Jelly Stapert en Ed Koster stellen zich kort voor. 

 

Jaap Westbroek 

Jaap is longarts met de specialisatie slaapgeneeskunde. Hij is de beoogd voorzitter. Hij 

ziet het als zijn taak om meer aandacht te vestigen op slaapapneu. Er komen nog steeds 

relatief weinig apneupatiënten vanuit de huisartsen bij de longartsen. Daarom ziet hij het 

als één van de kerntaken om apneu meer bekendheid te geven bij de huisartsen. Hij is 

naast longarts ook mediator. Deze ervaring kan ook nuttig binnen zijn voor de 

vereniging. Verder wil hij graag de contacten met de MAR weer oppakken. Hij is blij met 

het Service Bureau. Anders zou het voorzitterschap veel te veel tijd kosten. 

 

Jelly Stapert 

Jelly woont in Oost-Groningen. Sinds 2018 is zij lid van de ApneuVereniging. Zij is erg 

onder de indruk van de professionaliteit van de vereniging. De professionalisering wordt 

nu verder doorgevoerd, maar het blijft uiteraard altijd om de leden en de vrijwilligers 

gaan. 

Tot 1 juni 2023 is Jelly Adjunct griffier bij de provincie Drenthe. Van huis uit is Jelly 

maatschappelijk werkster. Naast haar professionele leven doet zij vrijwilligerswerk en zet 

zij zich in voor de maatschappij. Het omgaan met mensen loopt als een rode draad door 

haar leven. Binnen een vereniging zijn de vrijwilligers het ‘goud’ dat de vereniging bezit. 

Sinds 2018 is zij regiocoördinator Groningen/Kop van Drenthe binnen de 

ApneuVereniging. Zij zal graag vanuit haar bestuursfunctie de link leggen tussen de 

vrijwilligers en het bestuur.  

 

Ed Koster 

Ed is de beoogd penningmeester. Ed is gehuwd, met drie zonen. Voor twee zonen heeft 

hij veel boekhoudingen mogen doen. Hij is van oorsprong bedrijfseconoom. Hij heeft 

daarnaast in het onderwijs gewerkt.  

De ApneuVereniging kwam bij hem heel professioneel over. De folders waren zeer 

informatief. Hij voelde zich aangetrokken om lid te worden en kort daarna zag hij de 

oproep voor nieuwe bestuursleden. Hij hoopt deze bestuursfunctie in ieder geval vijf jaar 

te te mogen doen.  

 

Hylke Warners is blij dat het bestuur hiermee weer op sterkte komt. Samen met het 

Service Bureau kan het bestuur zich nu weer gaan toeleggen op het besturen van de 

vereniging. Het bestuur wil zich nu graag concentreren op de toekomst van de 

ApneuVereniging en het leggen van de contacten met de vrijwilligers.  

 

Michiel Jöbsis vraagt of hij het woord mag hebben. Hij spreekt namens een aantal 

vrijwilligers en leden. Hij leest het volgende stuk voor: 

 

Mijn naam is Michiel Jöbsis. Ik spreek namens een aantal leden en vrijwilligers die dit 

verzoek volledig ondersteunen.  

 

Wij zijn ons bewust dat de huidige twee bestuursleden het afgelopen half jaar een 

buitengewone inspanning hebben geleverd, veelal ten koste van hun privé tijd. Wij zijn 

hun hier zeer erkentelijk voor.  
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Toch blijven er al geruime tijd zaken liggen. Meer is met twee personen niet mogelijk. 

Dat vindt met name zijn weerslag in het niet kunnen realiseren van beoogde doelen en 

activiteiten binnen de ApneuVereniging.  

 

Daarom staat in de Statuten:  

Artikel 8 lid 1: Het bestuur bestaat uit ten minste drie en ten hoogste dertien natuurlijke 

personen.  

 

Vervolgens staat in de Statuten:  

Artikel 11, lid 2: Indien het aantal bestuursleden beneden vier is gedaald, blijft het 

bestuur bevoegd. Het is echter verplicht zo spoedig mogelijk een algemene vergadering 

te beleggen, waarin de voorziening in de open plaats of de open plaatsen aan de orde 

komt.  

 

De ongeveer 100 vrijwilligers van de ApneuVereniging zijn afgelopen week uitgebreid 

geïnformeerd over drie nieuwe kandidaat-bestuursleden. Dit is echter nog niet met alle 

leden gecommuniceerd.   

We zijn in de gelukkige omstandigheid dat er drie capabele, ervaren en enthousiaste 

kandidaat-bestuursleden klaar staan, die graag aan de slag willen. Zij hebben allen een 

ruime, aantoonbaar relevante, bestuurlijke ervaring.   

Naast de hiervoor genoemde formele verplichting (artikel 8, lid 1), zijn er ook praktische 

redenen voor een snelle benoeming:  

• Er komt voldoende verscheidenheid in meningen voor een onderbouwde 

besluitvorming 

• De vereniging krijgt direct meer slagkracht 

• Het Service Bureau kan zich versneld ontwikkelen 

• Er zal weer aandacht zijn voor de vrijwilligers, de artsen, de klinieken, de leveranciers 

en de fabrikanten en overige externe contacten  

• Voor de ontwikkeling van het Service Bureau is de aangedragen kennis en ervaring 

van de nieuwe kandidaat-bestuursleden van groot belang  

• De huidige twee bestuursleden kunnen zich op hun oorspronkelijke taken richten.  

 

We realiseren ons dat we het zittende bestuur en de kandidaat-bestuursleden hiermee 

mogelijk overvallen. Maar voorop staat dat onze intentie oprecht is en dat dit het belang 

van de ApneuVereniging dient. 

 

Daarom vragen wij nu aan de leden van de ApneuVereniging om het bestuur de opdracht 

te geven op de kortst mogelijke termijn (bijvoorbeeld dinsdag 30 mei 2023 om 20.00 uur) 

de kandidaat-bestuursleden te benoemen toto volwaardige bestuursleden. Dit kan in de 

onderhavige vergadering worden geagendeerd. 

 

Hylke Warners laat weten dat hij dit een mooie bijdrage vindt, die niet geheel 

onverwacht komt. Terecht wordt verwezen naar de statuten. In de bijdrage wordt 

gevraagd om een extra ALV op 30 mei 2023. Hij zegt toe dat dit zo spoedig mogelijk zal 

worden gerealiseerd. 

 

Mevrouw Hilgerdenaar vraagt wat voor groep mensen deze brief ondersteunen. Michiel 

Jöbsis antwoordt dat er op dit moment 16 leden zijn dit deze brief ondersteunen, maar in 

zijn beleving zouden dit er nog veel meer kunnen zijn.  

 

De heer Van Hoorn vraagt of het een optie is deze drie kandidaat-bestuursleden per 

direct aan te stellen. Hylke Warners antwoordt dat dit formeel aangekondigd moet 

worden. Michiel Jöbsis vult aan dat dit minimaal één week voor een extra ALV moet 

worden aangekondigd.  
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Er wordt aangegeven dat er online ook instemmend wordt gereageerd op de kandidaat-

bestuursleden. 

 

De vergadering wordt kort geschorst. Hylke Warners heropent de vergadering en laat 

weten dat een directe benoeming van de kandidaat-bestuursleden niet mogelijk is. Het 

bestuur wil graag alle leden goed op de hoogte stellen. 

 

Geeske van der Veer, regiocoördinator Noord-Holland, wil graag Hylke Warners en Arthur 

Fischer bedanken voor al hun werkzaamheden. Hylke bedankt Geeske voor deze lieve 

woorden.  

 

9. Beantwoorden vragen van leden/Rondvraag 

De heer Van der Pluijm merkt op dat hij binnen deze vereniging een ledenraad mist. 

Hylke Warners antwoordt dat hierover is nagedacht. Dit onderwerp wordt zeker weer 

opgepakt als het bestuur weer op volle sterkte is. Arie Klerk geeft aan dat de statuten 

moeten worden herzien. Dit onderwerp kan daar direct in worden meegenomen. 

 

De heer Van Pinksteren merkt op dat alle punten die hier worden besproken een zakelijk 

karakter hebben. Hij heeft tijdens deze vergadering helemaal geen informatie over apneu 

gekregen. Arie Klerk antwoordt dat deze ALV het formele gedeelte van deze dag is. 

Tijdens het middagprogramma gaat het met name inhoudelijk over apneu. Hylke 

Warners bevestigt dit.  

 

De heer Van Pinksteren merkt op dat er in zijn regio geen bijeenkomsten worden 

gehouden. Hij zou graag een dergelijke bijeenkomst in zijn regio bijwonen. 

 

De heer Van der Meijden is tijdens een recent bezoek aan Zuid-Afrika geconfronteerd 

met energieproblemen in dat land. Dit is zeer lastig bij het gebruik van cpap’s. Hij vraagt 

of er in het ApneuMagazine aandacht kan worden besteed aan reis-cpap’s, die 

onafhankelijk van stroomvoorzieningen kunnen worden gebruikt. Marijke IJff, voormalig 

hoofdredacteur van het ApneuMagazine, antwoordt dat er bijna elk jaar een artikel over 

reis-cpap’s in het ApneuMagazine wordt opgenomen. Deze artikelen zijn te vinden op de 

website. 

De heer Van der Meijden vraagt in hoeverre de ApneuVereniging een faciliterende rol kan 

spelen bij het beschikbaar krijgen van reis-cpap’s op huurbasis. Jaap Westbroek zegt toe 

dat hij dit onderwerp verder zal onderzoeken. 

 

10. Afsluiting 

Hylke Warners bedankt iedereen voor hun komst en de bijdragen. Hij hoopt iedereen 

eind mei 2023 opnieuw te zien tijdens de extra ALV. Hij sluit om 12.15 uur de 

vergadering. 

 

 

 

 

 


